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1 4-6-2024 D66 63 Woonzorgvisie, hoeveel jaren wordt vooruit gekeken? ’Volgens het wetsvoorstel Versterking regie wordt de woonzorgvisie na 2026 onderdeel van het 
door het rijk verplichte volkshuisvestingsprogramma

2 5-6-2024 D66 28 Maatwerk jeugd, kan het college een plan van aanpak opstellen hoe maatwerk jeugd op lokaal niveau duurzaam (kwaliteit 
zorg en financien) de komende jaren verbeterd wordt. Graag bespreken in commissie BS. 

Dit betreft een politieke vraag. Deze vraag kan inhoudelijk aan bod komen tijdens de 
gecombineerde commissievergadering van 17 juni aanstaande. Overigens zijn er op 
schaal van de jeugdhulpregio: Midden-Limburg Oost, schaal van Midden-Limburg en 
schaal van Noord- en Midden-Limburg afspraken gemaakt over en reeds voorzien in 
structuren om in de 'driehoek' van beleid, businesscontrol en contractmanagement de 
kwaliteit en de financiën te monitoren.

3 D66 48 SPUK energiearmoede, wat wordt met het restant budget gedaan? Kan aangegeven worden welke activiteiten verricht zijn in 
het kader van energiearmoede verminderen?

Op 8 februari jl. heeft uw raad een raadsinformatiebrief Energiearmoede ontvangen, over 
de laatste stand van zaken m.b.t. de verschillende acties op het gebied van 
energiearmoede. Voor het restant budget SPUK energiearmoede wordt momenteel 
onderzocht of we deze middelen in kunnen zetten voor woningisolatie (naast de klusbus 
aanpak gericht op kleine energiebesparende maatregelen). 

4 D66 79 Integraal toezicht en integrale handhaving, wanneer wordt dit opgepakt? Op welke manier wordt raad hierbij betrokken? Er is intern niet voldoende capaciteit om een nieuwe Integrale handhaving strategie te 
schrijven. Het is tot op heden ook niet gelukt om een partij in de markt te vinden. Op dit 
moment wordt er gekeken naar alternatieven. Q4 2024 zou daarvoor haalbaar moeten zijn.
De raad heeft reeds via het IVP haar input kunnen geven. Het uitvoeringsprogramma zal 
met de raad gedeeld worden.

5 D66 97/100 Reflectie op de ontwikkeling parameters (Wmo, jeugd en participatie) jaarrekening 2023 ten opzichte van jaarrekening 2022. 
Hoe beoordeelt het college deze ontwikkeling. 

Dit betreft een politieke vraag. Deze vraag kan inhoudelijk aan bod komen tijdens de 
gecombineerde commissievergadering van 17 juni aanstaande.

6 D66 104 Hoe te verklaren dat er minder vergunningen zijn ingediend? Sec marktontwikkeling of kunnen we als gemeente hierin nog 
beter anticiperen. 

Dit ligt geheel aan de marktontwikkelingen, daar kan de gemeente geen invloed op uit oefenen. 
Daarnaast worden de leges in rekening gebracht ná vergunningverlening. In december 2023 zijn er 
nog heel veel vergunningaanvragen ingediend om nog vóór de inwerkingtreding van 
deOmgevingswet onder het oude recht te vallen. De leges voor deze aanvragen worden pas in 
2024 in rekening gebracht.

7 4-6-2024 CDA 15 waar valt het positieve resultaat van 3,8mln n.a.v. de decembercirculaire precies ten deel aan, daar deze niet meer op de 
begroting van 2023 geplaatst kan worden?

De decembercirculaire is op 6 december 2023 gepubliceerd. U bent op 30 januari 2024 via een 
raadsinformatiebrief geinformeerd over de decembercirculaire 2023 (RIB 56987-2023). Hierin is 
opgenomen dat het begrotingssaldo 2023  als gevolg van de decembercirculaire 2023 niet meer 
gewijzigd kon worden. Dit is conform de reguliere werkwijze. De 3e tussenrapportage 2023 is 
namelijk de laatste rapportage waarin uw raad de begroting bijgesteld heeft. Dit was op 21 
december 2023. Gezien het tijdstip van bekendmaking van de decembercirculaire 2023 en de 
besluitvorming van de 3e tussenrapportage 2023 was het niet meer mogelijk om de begroting 
2023 aan te passen. De 3,8 mln ziet u terug bij de overzichten, onderdeel algemene 
dekkingsmiddelen. 

8 4-6-2024 CDA 17 Wat is de verklaring dat de gelden die worden geraamd voor 'Benodigde weerstandscapaciteit' ieder jaar structureel 
hetzelfde bedrag is en niet meegaat met de begroting?

De benodigde weerstandscapaciteit wordt conform reguliere werkwijze jaarlijks bij zowel de 
jaarstukken als de begroting opnieuw berekend en geactualiseerd. Dit bedrag wordt structureel 
opgenomen in de incidentele positie, welke meerjarig zichtbaar wordt gemaakt. Bij een 
actualisatie van de weerstandscapaciteit en mogelijke wijziging, wordt deze verwerkt in het 
eerstvolgende P&C product. Bij de begroting 2025 wordt deze dus weer geactualiseerd en waar 
nodig aangepast. 

9 4-6-2024 CDA 39 Op welke termijn verwacht men te starten met de nieuwbouw van Roer College Schondeln? Het project dat voorziet in nieuwbouw voor ROER College Schöndeln is reeds gestart; hiertoe is 
een voorbereidingskrediet beschikbaar gesteld door de gemeente aan het schoolbestuur als zijnde 
bouwheer. De start van de bouwwerkzaamheden is nu gepland in 2025.

10 4-6-2024 CDA 39 Op welke termijn zullen de haalbaarheidsonderzoeken voor BS Sint Theresia en SO Herman Broerenschool afgerond zijn? De IHP-haalbaarheidsonderzoeken voor BS Sint Theresia en SO Herman Broerenschool zijn 
respectievelijk gestart en in uitvoering en worden naar verwachting eind 2024 - uiterlijk begin 
2025 - afgerond.
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11 4-6-2024 CDA 39 Dient de raad middelen beschikbaar te stellen wanneer de bovengenoemde haalbaarheidsonderzoeken afgerond zijn? Of 
zijn deze reeds begroot?

De middelen benodigd voor de uitvoering van het IHP Onderwijs zijn reeds begroot, met 
uitzondering van autonome ontwikkelingen (zoals prijsindexering) welke landen in jaarlijkse 
besluitvorming in het kader van de P&C cyclus.

12 4-6-2024 CDA 44 We ervaren steeds vaker last van wateroverlast en overstromingen door extreem weer, welke maatregelen exacte 
maatregelen neemt de gemeente met partners en hoe kijkt men naar potentiele nieuwbouwlocaties, in kwetsbare gebieden 
op dit vlak?

Gevoelige locaties en knelpunten met stedelijke wateroverlast worden momenteel in kaart 
gebracht in een onderzoek op basis van modelanalyse, praktijkwaarnemingen en meldingen. De 
resultaten en benodigde maatregelen worden meegenomen in het Water- en rioleringsplan. Hierin 
worden ook de beleidsuitgangspunten vastgelegd voor de klimaatadaptieve inrichting van de 
bebouwde omgeving. Hoogwaterbescherming bij beken en rivieren is een opgave van het 
waterschap. De gemeente stemt haar belangen rondom hoogwaterbeschermingsmaatregelen 
regelmatig af met de betrokken partners. Er is onlangs een quickscan uitgevoerd naar potentiële 
woningbouwlocaties. Het aspect kwetsbaarheid voor wateroverlast is integraal afgewogen in de 
uitgevoerde quickscan, volgens de principes van 'bodem en water sturend'. Dat betekent dat op de 
meest kwetsbare locaties al geen plannen voorzien zijn, maar dat we bij de uitwerking van de 
locaties ook zorgen voor voldoende ruimte voor groen en water.

13 4-6-2024 CDA 44 Op welke manier waarborgt men de sociale aspecten van de energietransitie, en hoe zorgen we ervoor dat alle inwoners in 
deze transitie mee kunnen?

Voorbeelden in dit kader zijn de inzet van de SPUK Energiearmoede, de SPUK Lokale Aanpak 
Isolatie (Nationaal Isolatie Programma) en het project zon-op-dak. De isolatieaanpak die we 
momenteel in regionaal verband voorbereiden, steken we in op 3 verschillende niveaus van 
ontzorging. Waarbij de meest kwetsbare doelgroep volledig wordt ontzorgd. 

14 4-6-2024 CDA 46 Wanneer en hoe wordt de raad geinformeerd over het duurzaamheidscampus. Voor financiering van de duurzaamheidscampus wordt beoogd een aanvraag in te dienen via de 
Regiodeal Midden-Limburg. Dit betekent dat mogelijke realisatie opschuift in de tijd. Op dit 
moment wordt samen met de beoogde partners een businesscase verder uitgewerkt, een 
aanvraag voor de Regiodeal Midden-Limburg voorbereid en toegewerkt naar een 
intentieovereenkomst met partners. Bovenstaande wordt verwerkt in een voorstel aan het 
college, met daarin opgenomen hoe en wanneer de gemeenteraad te betrekken. 

15 4-6-2024 CDA 48 Waardoor is de uitvoeringsagenda transitievisie warmte niet in 2023 opgepakt maar doorgeschoven naar 2024? Dit heeft te maken met een gebrek aan personele capaciteit m.b.t. duurzaamheid in 2023. Gezien 
de gewenste integraliteit stellen we hiervoor geen afzonderlijk beleidsdocument op, maar nemen 
we dit op in het uitvoeringsplan duurzaamheid 2025-2028. Onze aanpak m.b.t. het verduurzamen 
van woningen en bedrijfspanden is een belangrijk onderdeel van dit uitvoeringsplan (naast andere 
thema's zoals circulaire economie, groen, mobiliteit en de eigen organisatie.

16 4-6-2024 CDA 48 Is de beleidsregel Lokaal fonds energiearmoede aanpak MKB reeds geevalueerd, zo ja waardoor was het aantal aanvragen 
lager dan verwacht, en de hoogte van de aanvragen lager? Zo nee, wordt dit nog geevalueerd, en ontvangen wij deze 
evaluatie t.z.t?

EInd 2023 is de beleidsregel geevalueerd met vertegenwoordiging van het MKB.  De regeling 
omvatte twee stappen; advies (energiescan) en de mogelijkheid tot subsidieaanvraag. Redenen die 
werden genoemd om na het advies geen subsidie aan te vragen: aanvraag te complex, 
ondernemers wilden i.v.m. overdracht zaak/verkoop niet meer investeren,  de tijd vinden om 
aanpassingen te realiseren.  Benadrukt moet wel worden dat de scans wel als waardevol werden 
gezien, het heeft de ondernemers veel inzicht gegeven. 

17 4-6-2024 CDA 49 Evaluatie Fietsnota, Ontwikkeling Robuuste Structuren voor de fiets in Roermond (2011). Wordt de nota nog geactualiseerd? Evaluatie van deze fietsnota is niet voorzien. Wel zullen maatregelen tbv veiliger fietsen worden 
meegenomen in het te actualiseren van het Verkeersveiligheidsplan waarmee we recent zijn 
gestart.

18 4-6-2024 CDA 51 Op welke termijn mogen wij resultaten ontvangen van een vervolgonderzoek naar een alternatief voor de fietsbrug Leeuwen 
- Buggenum?

Het vervolgonderzoek naar een alternatief tracé voor de fietsbrug Leeuwen-Buggenum is 
afgerond. Resultaten worden meegenomen in een totale afweging over een Maaskruisende 
verbinding in overleg met gemeente Leudal en provincie Limburg.

19 4-6-2024 CDA 51 Zijn er reeds middelen bestemd om t.z.t de fietsbrug Leeuwen - Buggenum te realiseren? Provincie Limburg en gemeente Leudal hebben voor deze fietsbrug ieder € 3,5mln gereserveerd. 
Gemeente Roermond is voornemens eenzelfde bedrag te reserveren.
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20 4-6-2024 CDA 51 Lopen er momenteel nog gesprekken met de Provincie Limburg en de gemeente Maasgouw over het fietspad Linne - 
Merum? Zo ja, wat is de status hiervan en wanneer wordt er concreet resultaat verwacht? 

Ja er lopen gesprekken waarin de gemeente Maasgouw een trekkersrol vervult. Naast het feit dat 
gemeente Roermond voor deze verbinding middelen op de begroting heeft gereserveerd heeft 
gemeente Maasgouw deze verbinding met verzoek om middelen te reserveren opgenomen in de 
kadernota. Uitsluitsel daarover wordt begin juli verwacht. Daarnaast is via diverse kanalen contact 
gelegd met de provincie voor het laatste deel cofinanciering. Via zowel toerisme / recreatie als 
mobiliteit is de wens voor deze fietsverbinding naar voren gebracht. Tot dusver nog zonder 
resultaat maar op korte termijn gaat opnieuw overleg plaatsvinden met de provincie. Mocht er in 
positieve zin zicht komen op uitsluitsel kan gestart worden met de verdere onderzoeken, 
omgevingsmanagement etc.

21 4-6-2024 CDA 52 Wat houdt de doorstart van het project Schnellbus 83 exact in? Is men na de eerste gesprekken in 2023 gestopt? Of gaat 
men gewoon verder op de in 2023 ingezette lijn?

De ingezette lijn is gewijzigd. In eerste instantie was Mönchengladbach de leadpartner, maar zij 
zien weinig haalbaarheid in dit pilotproject. Mede in het kader van de ontwikkelingen rondom 
Elmpt is vanuit Kreis Viersen een doorstart en realisatie waarschijnlijker geworden.

22 4-6-2024 CDA 52 Wanneer wordt de raad geinformeerd over de vorderingen van schnellbus 82 Voor de snelbuslijn SB83 zijn er op dit moment er nog geen conctrete vorderingen te melden, wel 
is nu duidelijk dat Kreis Viersen nu het voortouw gaat nemen, hier staat de SB83 ondertussen in 
het nieuwe mobiliteitsplan.  In september 2024 is er meer duidelijkheid.

23 4-6-2024 CDA 52 Wat is de looptijd van de gunning uit 2023 voor de expliotatie van het huidige milieupark? In de aanbesteding van het milieupark is gekozen voor een contractperiode van 2 jaar met een 
verlengingsoptie van twee keer 1 jaar. De opdracht is gestart op 30 januari 2023 en de initiële 
contractperiode loopt tot 1 februari 2025. Vervolgens kan nog twee keer één jaar worden 
verlengd. 

24 4-6-2024 CDA 52 Kan de looptijd van de exploitatie van het huidige milieupark, ontwikkeling van "milieupark 2.0" in de weg zitten? De initiële looptijd en de optionele verlenging van 2x een jaar geeft ons voldoende ruimte voor de 
ontwikkeling van "milieupark 2.0" Zie ook vraag 23

25 4-6-2024 CDA 54 Waardoor zijn de baten afhankelijk van de doorstroom in de haven? De baten zijn afhankelijk van het aantal schepen c.q. duwbakken dat komt laden en lossen in de 
haven. Er wordt op basis van het tonnage laadvermogen afgerekend, behalve de containers die 
geladen en gelost worden, die worden per container afgerekend.

26 4-6-2024 CDA 54 Kunt u het nader specificeren waarom de baten van de havens en waterwegen structureel achterblijven? De baten worden al jaren geindexeerd, terwijl er een afname heeft plaatsgevonden van bezoeken 
aan de haven van schepen. Daarnaast werden de havengelden een aantal jaren geleden opgelegd 
per verblijf van 14 aaneengesloten dagen in de haven en dat is aangepast naar een verblijf van 28 
aaneengesloten dagen. Dit is voornamelijk van toepassing voor de duwbakken.  

27 4-6-2024 CDA 54 Hoe kunnen we de baten minder afhankelijk maken van de doorstroom in de haven? De baten zijn afhankelijk van het  aantal schepen dat er komt. Een andere methode van 
verrekenen, die e.e.a.  minder afhankelijk maken van doorstroom van het aantal schepen zou 
wellicht een optie zijn. Dit heeft echter meerdere raaklvlakken en zal nader onderzocht moeten 
worden of dit wenselijk/haalbaar is. Tevens zijn er toekomstplannen voor de haven waardoor dit 
in de toekomst waarschijnlijk weer aantrekt.

28 4-6-2024 CDA 55 Wordt er actief personeel geworven om ervoor te zorgen dat de werkprogramma's in de toekomst wel uitgevoerd kunnen 
worden?

De gemeente heeft in een LinkedIn recruiter Seat aangeschaft waardoor we proactief naar 
geschikte kandidaten voor beschikbare posities kan kunnen zoeken en deze benaderen. Daarnaast 
loopt er een traject van employer branding dat de gemeente beter in de arbeidsmarkt zal 
positioneren. De capaciteit is inmiddels op orde.

29 4-6-2024 CDA 55 Hoeveel storintingen van drugsafval hebben er in 2023 plaatsgevonden? En welke kosten waren verbonden aan het 
opruimen hiervan? 

Er hebben 2 drugsdumpingen plaatsgevonden. De kosten bedroegen ca. €19.000 excl .BTW.

30 4-6-2024 CDA 55 Hebben stortingen van drugsafval ervoor gezorgd dat er grond dusdanig vervuilt geraakt is dat deze gesaneerd diende te 
worden?

Nee.

31 4-6-2024 CDA 62 Wanneer verwacht men een vervolg bij het NLPG, nu er een nieuw kabinet aanstaande is? Dit is ons momenteel onbekend. Afgaande op het hoofdlijnenakkoord van het nieuwe 
Kabinet is het onzeker of en welk vervolg aan het NPLG wordt gegeven. Daarnaast lijkt 
dat van de 24,5 miljard die oorspronkelijk geraamd waren voor het NPLG al gekeken wordt 
of 20 miljard euro aan andere doelen besteed kan worden.

32 4-6-2024 CDA 63 Hoeveel ontwerpbestemmingsplannen zijn er nog onder het "oude recht" in procedure gegaan? Het zijn er 7.

3



Nr Datum Fractie Pagina 
boekwerk

Vraag Antwoord

33 4-6-2024 CDA 63 Voor welk deel van het gemeentelijke vastgoed zijn de aanbestedingsprocedures voor het verduurzamen gestart? Het betreft hier een aantal EED (Energy Efficiency Directive panden en een aantal panden met 
maatschappelijk nut.

34 4-6-2024 CDA 66 Welke gevolgen heeft de foutieve aanlevering door een leverancier gehad in het verleden, en is de inhaalslag inmiddels 
voltooid?

De foutieve aanlevering door een leverancier in 2022 heeft uiteindelijk weinig gevolgen gehad op 
de mutatiedetectie zelf, omdat door een herstelactie door ECGeo, de nieuwe leverancier plus extra 
inhuur voor verwerking van de wijzigingen in de BGT, de mutatiedetectie grotendeels is 
bijgewerkt. Door nieuwe technologie (o.a. door A.I. worden meer objecten gesignaleerd en 
verwerkt in de BGT), uitgebreidere randvoorwaarden aangeleverd door het BsGW (WOZ bepaling) 
en nieuw aangebrachte structuur in de rollen en processen, wordt verwacht dat in 2024 en 
komende jaren het project mutatiedetectie efficiënter kan worden uitgevoerd. Wel zorgt dit voor 
meer controle en extra werk wat deels ook al zichtbaar was in het afgelopen jaar waardoor meer 
inzet (veelal inhuur) nodig was en dit, weliswaar in mindere mate, ook de verwachting is voor de 
komende jaren. 

35 4-6-2024 CDA 66 Had men vooraf kunnen inschatten/voorsorteren op een minder volledig ingericht systeem, en wanneer verwacht men het 
systeem volledig ingericht te hebben?

Nee, de verwachtingen waren dat er een volledig ingericht systeem geleverd zou worden. Wij 
verwachten dat de inrichting in 2024 nagenoeg volledig afgerond kan worden, met in de jaren 
daarna enekel upgrades en verbeteringen in het gebruik.

36 4-6-2024 CDA 67 Kunt u de vrijval voorziening eigenaars onderhoud nader toelichten? Het voorstel tot  vorming van een bestemmingsreserve "Groot eigenaarsonderhoud gebouwen" en 
tot vrijval van de voorziening "eigenaarsonderhoud gebouwen" is gedaan op advies van de 
accountant. De voorziening kon op basis van  Accountants Controle Standaarden niet gehandhaafd 
blijven.  Daarnaast bood de voorziening minder flexibiliteit die wel gewenst is, zoals bijvoorbeeld 
het samenpakken van uitvoering van bepaalde onderhoudscomponenten.

37 4-6-2024 CDA 102 Wanneer wordt het intergraal plan maasplassen opgepakt en afgerond? De aanbesteding is afgerond en het proces is gestart. Conform de voorraadagenda van de 
commissie Ruimte

38 4-6-2024 CDA 104 Waarom heeft er geen co-financiering plaatsgevonden voor de projectleider centrum kwartier? De projectleiding voor het centrumkwartier is geheel met eigen medewerkers uitgevoerd, 
waardoor er vervolgens geen subsidie is aangevraagd voor extra capaciteit. Dit staat aangegeven 
op pagina 104, regel 2

39 6-6-2024 LVR bijlage 5 Resultaatsbestemming Schepersweg
 
Welke projectgrenzen worden aangehouden. Vanaf de rotonde? LVR vraag dat omdat gebruikers van de bushalte ook 
gebruik van de weg (geen troittoir) moeten maken richting Rabobank. Kunt u iets zeggen over het vervolgproces. Wanneer 
in tijd kan de Schepersweg daadwerkelijk verkeersveiliger zijn?
 
Zijn er ook plannen om de Bergstraat – Hoofdstraat verkeersveiliger te maken qua inrichting bij de grootschalige plannen 
voor aanpak Infra in Roermond Zuid-Oost – Herten? Zo ja, hoe?

Het project Schepersweg behelst de Schepersweg vanaf de aansluiting rotonde Schepersweg – 
Rijksweg tot aan de Merumerbroekweg (exclusief de rotonde zelf).
In het project is onder andere de aanleg van een trottoir en fietssuggestiestroken opgenomen om 
zodoende de verkeersveiligheid te verbeteren. In 2024 worden diverse varianten en maatregelen 
onderzocht. Uitvoering van het project is gepland voor 2025.

Voor de Bergstraat – Hoofdstraat zijn binnen het project ‘wijkrenovatie Herten – Merum – Roer-
zuid’ de adviezen zoals deze zijn omschreven in het huidige Verkeersveiligheidsplan, opgenomen 
in de wensen en eisen van de wijkrenovatie Herten – Merum – Roer-zuid. 
Daarnaast wordt de infrastructuur en openbare ruimte aangelegd volgens de meest recente 
richtlijnen, die ook bijdragen aan het verbeteren van de verkeersveiligheid (bijv. 
kruispuntplateau’s). 

40 6-6-2024 LVR 69 Zoals bekend hebben Roermondse muziekverenigingen het moeilijk om een nieuwe generatie muzikanten te werven. Is de 
subsidieregeling toereikend om dit probleem aan te pakken?

Dat weten we nog niet. De Stichting Samenwerkende Roermondse Muziekgezelschappen (SSRM) 
doet hier momenteel onderzoek naar ten bate van het opstellen van haar toekomstvisie HaFa 
2030. De gemeente faciliteert de SSRM door middel van het verlenen van een subsidie hiervoor. 
De SSRM hoopt aanstaande september haar toekomstvisie te presenteren. In algemene zin zien 
we bij de muziekverenigingen dat ze te maken hebben met stijgende kosten en dalende 
inkomsten.

41 6-6-2024 LVR 132 De laatste jaren (en zeker dit jaar door een nat voorjaar) is er duidelijk meer spraken van wildgroei en onkruid. Dit wordt niet 
voldoende aangepakt. Wat zijn de mogelijkheden voor de gemeente om het gereserveerde budget optimaal te gebruiken 
waardoor Roermond een verzorgde stad is?

Het gereserveerde budget is toereikend om te voldoen aan de vastgestelde beeldkwaliteit. Echter, 
Groen en doen heeft moeite om de afgesproken prestatie te leveren. Dit is gemonitord middels 
schouwen. Om alsnog de gevraagde kwaliteit te verkrijgen is de zijn de overleggen tussen onze 
opzichters en Groen en Doen geïntensiveerd.
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42 6-6-2024 LVR 132 Zijn de uitvoerders van het groenonderhoud nog in staat om dit effectief aan te pakken? Vooralsnog gaan wij er vanuit dat de doorontwikkeling van Groen en Doen ertoe leidt dat 
zij kunnen voldoen aan de gestelde kwaliteitseisen.

43 6-6-2024 LVR Voor de gemeentelijke sportacomodaties wordt een bestemmingsreserve ingesteld. Is de volledige 709.000 hiervan al 
ingevuld? Of kan de raad hier nog met opties komen? 

Zoals de benaming van de nieuw te vormen reserve al aangeeft, is het geld bedoeld voor onderhoud 
aan sportaccommodaties o.b.v. een meerjarenonderhoudsplan wat bepaalt welk onderhoud, 
wanneer nodig is. 

44 6-6-2024 LVR 69 Is het college bekend met het voornemen om een beachsportlocatie te maken op sportpark de Wijher? Zo ja, hoe staat het 
college hierin?

Dit voornemen is (ambtelijk) bekend. Het plan wordt nog uitgewerkt door de betrokken 
verenigingen. Mogelijk leidt dit tot een formeel verzoek aan het college.

45 6-6-2024 LVR We horen regelmatig dat de wachttijden binnen de ambtelijke organisatie lang zijn. Telefonisch slecht bereikbaar of lang op 
antwoord wachten mail etc. Waar ligt dit aan ? 

In 2023 waren de wachttijden niet langer dan normaal. Nu, in 2024, zijn de wachttijden betreft 
aanvraag reisdocumenten iets langer dan normaal door de reisdocumentenpiek. We zijn de 
afgelopen periode een paar dagen telefonisch slecht bereikbaar geweest door een technische 
storing. De bezetting binnen het KCC is goed en de gemiddelde wachttijden zijn niet hoog. We 
herkennen niet het beeld dat men lang moet wachten op antwoorden op de mail binnen het 
cluster publiekszaken omdat we het dashboard servicenormen hanteren en binnen de gestelde 
norm blijven.

46 6-6-2024 LVR 149 Hoe gaan we ervoor zorgen dat evt de zzp’er in loondienst komen ( hoe kunnen we ons ook voor hen interessanter maken ) 
hierdoor dring je natuurlijk de loonkosten terug. 

ZZP-ers vallen onder 'inhuur' en worden uit kosten oogpunt grotendeels ingezet op voorzienbaar 
tijdelijk werk met tijdelijke financiering. De gemeente is eigen risicodrager voor de WW, waardoor 
het indienstnemen van inhuur in zulke situaties veelal duurder is dan tijdelijk inhuren en dan weer 
afscheid nemen. Daarnaast kiezen ZZP-ers er veelal zelf bewust voor om juist niet in loondienst te 
willen werken.

47 6-6-2024 LVR 149 Hoe gaat de ambtelijke organisatie zich door ontwikkelen. Organisatieontwikkeling is een continueproces. Een organisatie is nooit af. In 2023 
gestart, om op basis van een Routekaart Organisatieontwikkeling, de doorontwikkeling van 
de organisatie vorm te geven. Dit doen we op basis van zowel structuur- en 
procesoplossingen als ook professionalisering van de medewerkers. Betrokkenheid van 
medewerkers én Ondernemingsraad zijn belangrijke voorwaarden voor de 
doorontwikkeling. De komende jaren zal de in 2023 in gang gezette ontwikkeling worden 
voortgezet.

48 6-6-2024 LVR 104 In 2023 zijn minder legeopbrengen in rekening gebracht dan geraamd: Is hier ook rekening gehouden met lange 
doorlooptijden waardoor de legesoobrengsten bijvoorbeeld in 2024 hoger dan geraamd kunnen zijn? Kan al iets gezegd 
worden over 2024?

Heeft de portefeuillehouder al in beeld wat de redenen zijn voor minder aanvragen? Komt dat door de markt? Of heeft de 
gemeente roermond ook intern eea te verbeteren mnt vergunningencen de processen/procedures daaromtrent? Kan hier 
iets over gezegd worden?

Er is geen rekening gehouden met de mogelijkheid dat de leges in 2024 hoger kunnen zijn. De 
hoogte van de leges en het in rekening brengen daarvan zijn pas bekend op het moment van 
vergunningverlening. In december 2023 zijn er nog heel veel vergunningaanvragen ingediend om 
nog vóór de inwerkingtreding van deOmgevingswet onder het oude recht te vallen. De leges voor 
deze aanvragen worden pas in 2024 in rekening gebracht.
Dit ligt geheel aan de marktontwikkelingen, daar kan de gemeente geen invloed op uit oefenen.

49 6-6-2024 LVR Algemeen Kan iedere portefeulehouder individueel aangeven over welke prestatie op zijn/haar terrein over 2023 hij/zij het meest 
''trots'' is. 

Dit betreft een politieke vraag. Deze vraag kan inhoudelijk aan bod komen tijdens de 
gecombineerde commissievergadering van 17 juni aanstaande.

50 5-6-2024 VVD 51 Bij de jaarstukken 2022 is 1,2 miljoen euro bestemd voor het Stationsvoorterrein. Hoe verhoudt dit zich tot de bestemming 
ad 3 miljoen voor het Stationsplein uit het rekeningresultaat over 2023? Met betrekking tot de stationsomgeving schrijft u: 
'In 2023 heeft planvorming plaatsgevonden. In 2024 komt dit tot uitvoering.' Hoe zien deze plannen er in totaliteit uit en wat 
is de totaalplanning (in tijd) voor de integrale aanpak van het stationsgebied?

Dit betreft een hele andere fase. Nu gaat het over de totale Stationsomgeving. De 1,2 miljoen 
behoorde tot alleen het stationsgebouw en het stationsplein

51 5-6-2024 VVD 103 Wat is de huidige stand van zaken m.b.t. de implementatie van 'Roermond, een stad bouw je samen'? Het plan van aanpak 
zou namelijk door de partners zijn afgerond en de doelstellingen gerealiseerd. Hoe krijgt een en ander opvolging?

De opvolging van 'Roermond, een stad bouw je samen' komt tot concrete uitwerking met als  
gezamenlijk project: de ‘Roermondse stroomstrategie’. Hiermee neemt Citymanagement - samen 
met de initiatiefnemers van 'Roermond, een stad bouw je samen' het initiatief om het merk 
Roermond te bepalen. Hiervoor heeft de gemeente Roermond subsidie verleend.Er wordt een plan 
gepresenteerd dat laat zien hoe Citymanagement de komende jaren gaat bouwen aan een stad 
waar het op vele vlakken stroomt voor bewoners, bezoekers en bedrijven. De Roermondse 
Stroomstrategie vormt daarmee de strategische aanpak voor de totstandkoming van een 
citymarketingstrategie voor Roermond. 
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52 5-6-2024 VVD 45 Wat is, voor zover op dit moment te overzien, de impact van de huidige onzekerheden rondom verduurzamende 
maatregelen op het project 'Zon op je dak'?

De landelijke tendens is dat de interesse in zonnepanelen afneemt, door de onzekerheid over de 
salderingsregeling en de heffingen van de energieleveranciers. We verwachten helaas ook een 
dergelijk negatief effect op het project 'zon op je dak'. Het is echter nog te vroeg om hierover met 
zekerheid iets te kunnen zeggen en onduidelijk is ook hoe groot dit eventuele negatieve effect zal 
zijn op het project. 

53 5-6-2024 VVD 46 De voorbereidingen voor de lokale aanpak isolatie zijn in 2023 van start gegaan, zo schrijft u. Hoe krijgt de uitvoering van 
deze aanpak concreet vorm, of is dat genoemde inzet van de energiecoaches?

Het gaat bij deze aanpak over grotere isolatiemaatregelen, zoals bodem/vloer isolatie, 
spouwmuurisolatie of dakisolatie. Het plan is regionaal een ontzorger / intermediair te werven die 
een aanpak voor ons uitvoert, waarbij verschillende isolatiemaatregelen onder verschillende 
voorwaarden per doelgroep (mate van ontzorging, financiële bijdrage) worden aangeboden aan 
inwoners (eigenaar-bewoners). Het college besluit in september over de voorgestelde regionale 
aanpak, waarna de aanbesteding opgestart kan worden. 

54 5-6-2024 VVD 51 Wat zijn de (voorlopige) bevindingen met betrekking tot het gebruik van zakelijke elektrische deelmobiliteit? Er heeft geen valide onderzoek plaatsgevonden m.b.t. het gebruik van deze voertuigen en de 
tevredenheid hieromtrent. Het gebruik is zodanig dat met het huidige aantal voertuigen 4(stuks) 
en de daaruit voortkomende benutting/bezetting het niet mogelijk is om in alle zakelijke 
kilometers en ritten te kunnen voorzien. Het "misgrijpen" of de kans op misgrijpen speelt ook een 
rol in de afweging van medewerkers om gebruik te maken van deze voertuigen.  

55 5-6-2024 VVD 51 Op welke termijn wordt verdere besluitvorming met betrekking tot de fietsbrug Leeuwen-Buggenum, Ijzeren Rijn en Linne-
Merum verwacht?

fietsbrug Leeuwen-Buggenum: Het vervolgonderzoek naar een alternatief tracé voor de fietsbrug 
Leeuwen-Buggenum is inmiddels afgerond. Resultaten worden meegenomen in een totale 
afweging over een Maaskruisende verbinding in overleg met gemeente Leudal en provincie 
Limburg. 20 juni vindt bestuurlijk overleg met de gemeente Leudal plaats, 10 juli met de gemeente 
Leudal en provincie Limburg.

IJzeren Rijn: besluitvorming is van veel factoren afhankelijk. Daarom is daar nu geen termijn aan te 
koppelen. Op dit moment wordt vanuit zowel provincie als gemeente aangedrongen op het snel 
versturen van een brief vanuit het ministerie van I&W naar de Belgische federale overheid, waarin 
wordt verzocht reeds gemaakte afspraken over de transformatie van het binnenstedelijk deel van 
de IJzeren Rijn tot fiets- en voetpad te formaliseren / bekrachtigen. We streven naar een start van 
de verdere planvoorbereiding Q3 2024. 
Ondertussen is de financiering geregeld (gemeente € 2mln, provincie € 2mln) en vindt overleg 
plaats met Prorail over een bruikleenovereenkomst van de benodigde m2 van het tracé en de aan 
te vragen vergunningen / ontheffingen. Gelet op de complexiteit en gevoeligheid van het dossier 
stellen we voor de Raad daarover na de zomer te informeren in een beeldvormende 
raadsbijeenkomst.

Linne-Merum: er lopen gesprekken met de gemeente Maasgouw en provincie Limburg over 
cofinanciering van deze verbinding, waarin de gemeente Maasgouw een trekkersrol vervult. Naast 
het feit dat gemeente Roermond voor deze verbinding middelen op de begroting heeft 
gereserveerd heeft gemeente Maasgouw deze verbinding met verzoek om middelen te reserveren 
opgenomen in de kadernota. Uitsluitsel daarover wordt begin juli verwacht. Daarnaast is via 
diverse kanalen contact gelegd met de provincie voor het laatste deel cofinanciering. Via zowel 
toerisme / recreatie als mobiliteit is de wens voor deze fietsverbinding naar voren gebracht. Tot 
dusver nog zonder resultaat maar op korte termijn gaat opnieuw overleg plaatsvinden met de 
provincie. Mocht er in positieve zin zicht komen op uitsluitsel kan gestart worden met de verdere 
onderzoeken, omgevingsmanagement etc.

56 5-6-2024 VVD 52 Op welke termijn wordt het onderzoek naar de toekomstige locatie, dienstenpakket, invulling en haalbaarheid van het 
grondstoffenpark (milieupark 2.0) verwacht?

Momenteel wordt er intern en extern gesproken over 2 locaties waarop "milieupark 2.0" 
ontwikkeld en gerealiseerd kan worden. Zodra de keuze gemaakt is kan verdere uitwerking van de 
business-case opgepakt worden.
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57 5-6-2024 VVD 58 Wat is de huidige stand van zaken van de 'Roermondse Stroomstrategie'? Op welke termijn wordt oplevering van deze city 
branding strategie verwacht, anders dan een presentatie aan het college in Q1 2024 (pagina 108)?

De Roermondse Stroomstrategie bevindt zich momenteel in de laatste fase van oplevering van de 
verkenning. Bij positieve besluitvorming over de verkenningsfase gaan we samen aan de slag om 
Roermond te positioneren met een jaarlijkse uitvoering op basis van de merkidentiteit met als 
eindpunt 2032, het 800-jarig bestaan van Roermond.

58 5-6-2024 VVD 60 Het voorstel bij de jaarrekening 2023 is om 167.000 euro te bestemmen voor de Kwaliteitsimpuls Binnenstad. Hoeveel (naar 
verwachting kansrijke) aanvragen liggen er momenteel op stapel? 

Er zijn momenteel 28 ingekomen verzoeken voor het onderdeel gevelverbetering , 11 verzoeken 
t.b.v. onderscheidend ondernemerschap en 10 voor 'wonen boven winkels'.  De mate van 
kansrijkheid is sterk afhankelijk van de kwaliteit van het aan te leveren gevelontwerp door de 
initiatiefnemer alsmede het compleet en volledig indienen van een subsidieaanvraag door de 
initiatiefnemer.  Voor  onderdelen 'onderscheidend ondernemerschap en 'wonen boven winkels' is 
circa 50% kansrijk. Met name het aanleveren van alle gevraagde gegevens blijkt in de praktijk erg 
weerbarstig.

59 5-6-2024 VVD 102 Bij Prog 6, Toeristenbelasting Groeimodel staat in de toelichting “het 4de kwartaal toeristenbelasting (baten) is nog niet 
geboekt vanwege niet tijdige aanlevering BSGW” wordt hier bedoeld de aanlevering door BSGW aan de gemeente? of de 
verstrekking aan BSGW van de benodigde gegevens voor verwerking van de aanslagen toeristenbelasting?

De aanlevering van de gegevens van de  BSGW aan de gemeente liep achter door de 
implementatie van een computersysteem. Normaliter komen deze in januari, echter zijn deze nu 
pas in april 2024 aangeleverd.

60 5-6-2024 VVD 117/240 In de tabel kostendekkendheid rioolheffing lijkt het bedrag storting in de voorziening - € 576 foutief berekend (moet dit niet - 
€ 553 zijn?). Dit lijkt ook foutief vermeld te zijn in de toelichting onder de tabel. In het overzicht van het verloop van de 
voorzieningen op pag 240 is wel het correcte bedrag opgenomen. Inmiddels bedraagt de voorziening riolering bijna € 3 mln 
ofwel ca 80% van de netto jaarlijks kosten van het taakveld. Is dat onder de premisse van “kostendekkend zijn van de 
heffing” reëel?

Hetgeen u constateert is correct, dank voor de alertheid. Per abuis is er in de berekening van de 
kostendekkendheid een foutief getal meegenomen onder "storting in voorziening". Dit had een 
bedrag van 553K moeten zijn. In de toelichting onder de tabel had ook het bedrag van 553K 
vermeld moeten worden. Hiermee zal ook het dekkingspercentage uitkomen op 100%. Bij de 
verdere uitwerking van het nieuwe water- en rioleringsplan gaan we na op welke wijze we deze 
voorziening het beste in kunnen zetten.

61 5-6-2024 VVD 117/118 De dekkingspercentages voor realisatie 2023 bij zowel de rioolheffing als de afvalstoffenheffing lijken foutief berekend en 
zouden 110,7% resp 104,2% moeten zijn.

In de paragraaf lokale heffingen wordt een overzicht van de kostendekkendheid voor riool en afval 
opgenomen. In dit overzicht zijn naast de kosten en opbrengsten, ook de storting in de voorziening 
verwerkt. Hierdoor sluit de realisatie op 100%. We zorgen er door de storting in de voorziening 
immers voor dat de middelen van de inwoner beschikbaar blijven voor het doel (riool en afval), en 
niet vrij vallen in de algemene middelen. 
De percentages die benoemd zijn in de vraag, zijn de percentages vóór verrekening met de 
voorziening.

62 5-6-2024 VVD 126 In de toelichting op risico’s is onder “Aanbieders Sociaal Domein” een passage opgenomen over de ondersteuning aan de 
Mutsaersstichting. De jaarrekening gaat over 2023, de ondersteuning aan Mutsaers van € 1,2 mln vindt echter pas in 2024 
plaats, evenals de claim op de algemene reserve. Daarmee is de conclusie “derhalve is in de bepaling van de benodigde 
weerstandscapaciteit hier geen rekening mee gehouden” feitelijk onjuist. De € 1,2 mln is immers niet in 2023 uit de 
algemene reserve gehaald.

Bij de incidentele financiele positie - stand algemene reserve - wordt ook rekening gehouden met 
de verwachte besluitvorming. Omdat er inderdaad in 2024 ( en niet in 2023) een onttrekking 
wordt gedaan uit de algemene reserve van € 1,2 miljoen t.b.v. continuiteitsplan Mutsaersstichting, 
ziet u deze ook terug in het overzicht van de financiele positie op pag 17 onder (verwachte) 
besluitvorming. Omdat dit een directe onttrekking is uit de algemene reserve in 2024, is er geen 
rekening meer gehouden met dit bedrag in de bepaling van de benodigde weerstandscapaciteit. 
We gaan altijd uit van de meest actuele risicoinventarisatie voor de bepaling van de benodigde 
weerstandscapaciteit. Deze kan dus gedurende het jaar wijzigen. 

63 5-6-2024 VVD 150 Wat is de oorzaak van het relatief hoge inhuurpercentage over 2023? (20,7 procent t.o.v. 15,7 procent in 2022 en 7,5 
procent begroot)

Normaliter wordt inhuur alleen ingezet op voorzienbaar tijdelijk werk met tijdelijke financiering. 
Door de arbeidsmarktkrapte en het verloop in de organisatie heeft de gemeente bij een 
gelijkblijvend ambitieniveau ook inhuur moeten inzetten op reguliere formatieplekken in 
afwachting van herbezetting door een 'eigen medewerker'. Dit heeft gevolgen gehad voor de 
omvang van de inhuur.
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64 5-6-2024 VVD 153 Welk(e) 213a-onderzoeken is/zijn in 2023 uitgevoerd? En houdt het college een totaaloverzicht bij van de opvolging van 
rekenkameraanbevelingen? Hoe kan de raad deze voortgang monitoren?

In 2023 is de nieuwe verordening doelmatigheid en doeltreffendheid (213a) vastgesteld door de 
gemeenteraad. Hierin is opgenomen dat vanaf 2024 jaarlijks tenminste één 
doelmatigheidsonderzoek of één onderzoek naar doeltreffendheid wordt uitgevoerd. Voor 2023 is 
aansluiting gezocht bij onderzoeken die in het kader van de doorontwikkeling van de 
bedrijfsvoering of evaluatie van beleid zijn uitgevoerd.
Opvolging aanbevelingen rekenkamer: De opvolging van de aanbevelingen wordt bijgehouden in 
IBABS, Aanbevelingen RKC. In 2019 is gestart met het registerren van de  aanbevelingen en wordt 
de opvolging van de aanbevelingen bijgehouden. De actualisatie van het register vindt momenteel 
plaats.  

65 5-6-2024 VVD De (voorlopige) jaarrekeningen van een aantal verbonden partijen lijken nog te ontbreken. Wanneer komen deze naar de 
gemeenteraad?

De jaarrekeningen die reeds die bekend waren zijn in de raadsvergadering van 6 juni jl. 
aangeboden aan de raad. Restant van de jaarrekeningen volgen tijdens de raadsvergadering van 4 
juli as. 

66 5-6-2024 VVD 159 Hoe worden de financiële, personele en organisatorische risico's met betrekking tot de robuustheid van de RUD ingeschat? Deze risico's zijn op dit moment nog niet in te schatten. Afhankelijk van de uitkomsten van het op 
te stellen bedrijfsplan en de aangepaste ontwerpbegroting 2024 en verder, kunnen we hiervan een 
inschatting maken.

67 5-6-2024 SPR 160 Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot de mogelijke huisvesting van de Veiligheidsregio, niet zijnde sec als 
hulpdienstencluster, in Roermond?

De veiligheidsregio onderzoekt dit momenteel in haar strategisch huisvestingsplan. Besluitvorming 
is in Q4 2024 voorzien. 

68 5-6-2024 VVD 183 Hoe krijgt de taakscheiding als eigenaar versus opdrachtgever van Groen en Doen B.V. in concreto vorm? De taakverdeling opdrachtgever versus eigenaar heeft concreet vorm gekregen doordat de 
portefeuillehouder stedelijk beheer, bereikbaarheid & dienstverlening de opdrachtgeversrol invult. 
De deelnemersrol, via vertegenwoordiging in de AvA wordt door de portefeuillehouder Sociaal 
Domein ingevuld.

69 5-6-2024 VVD 194 Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot de Eiermijn? Voor de ontwikkeling is een vergunning  verleend (14 november 2023) evenals een subsidie in het 
kader van de start bouwimpuls (sbi). Afspraken ten aanzien van deze subsidie dienen nog 
vastgelegd te worden in een addendum op de anterieure grondexploitatieovereenkomst. 

70 5-6-2024 DS 15 2,7 miljoen wordt overgeheveld naar 2024, is uitvoering hiervan haalbaar bovenop de geplande werkzaamheden voor 2024? Het uitgangspunt is dat deze activiteiten haalbaar zijn in combinatie met de reeds geplande 
werkzaamheden. 

71 5-6-2024 DS 15 15,7 miljoen gereserveerd voor toekomstige activiteiten, welke zijn dit? Wij verwijzen u graag naar bijlage 4 "voorgestelde resultaatbestemmingen". Hierin staan de 
toelichtingen op deze activiteiten. 

72 5-6-2024 DS 36 Er zijn haalbaarheidsonderzoeken opgestart (BS Theresia, SO Herman Broeren), wanneer kunnen we de uitkomsten 
verwachten?

Zie beantwoording vraag 10.

73 5-6-2024 DS 93 De voorziening verlofsparen, kan dit nader toegelicht worden en wordt dit jaarlijks geactualiseerd? De voorziening verlofsparen betreft zoals de naam al aangeeft, een voorziening voor gespaarde 
uren van medewerkers. Deze voorziening wordt jaarlijks geactualiseerd, naar gelang de mutatie in 
gespaarde uren alsook de waarde van die uren (CAO).

74 5-6-2024 DS 125 De hoogte van PM is van invloed op de ratio weerstandsvermogen. Welk risico lopen we hier? Graag verwijzen wij u naar de tekst op pagina 129. Op het moment dat deze risico's zich voordoen 
bestaat er een kans dat het gepresenteerde weerstandsvermogen mogelijk te laag is. Echter wordt 
dit risico gemitigeerd door onze uitstekende solvabiliteitsratio. 

75 5-6-2024 DS 132 Er wordt achteruitgang geconstateerd bij kapitaalgoederen. hoe worden die ingehaald? De achteruitgang klopt voor het kapitaalgoed verhardingen binnen de grootschalige 
reconstructiewerken voor zover deze in geplande uitvoeringen naar later verschuiven. Deze 
verschuivingen zijn gerelateerd aan de beschikbare capaciteit van het cluster PO in het 
voorbereiding van dergelijke reconstructies. Dit capaciteitsvraagstuk heeft de aandacht en naar 
oplossingen wordt gezocht. Vooralsnog leidt de verschuiving in uitvoeringen van reconstructies en 
de daarmee samenhangende achteruitgang in het kapitaalgoed verhardingen daarbinnen, niet tot 
problemen. Wel brengt het uitstel met zich mee het langer doorlopen van onderhoudskosten in de 
exploitatie om de wegen veilig bruikbaar te houden tot aan de uitvoering van deze reconstructies. 

76 5-6-2024 DS 134 Er worden achterstanden geconstateerd bij Groen en bomen. hoe worden dit ingelopen? Het snoeiwerk aan sportpark Swalmen en Asselt zijn door weersomstandigheden niet gereed 
gekomen. Deze werkzaamheden zijn begin 2024 hervat en afgerond. De werkzaamheden 2024 
verlopen op schema. 
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77 5-6-2024 DS 150 Externe inhuur is begroot 7,5%, realisatie 20,7%. Graag toelichting grote afwijking? Normaliter wordt inhuur alleen ingezet op voorzienbaar tijdelijk werk met tijdelijke financiering. 
Door de arbeidsmarktkrapte en het verloop in de organisatie heeft de gemeente bij een 
gelijkblijvend ambitieniveau ook inhuur moeten inzetten op reguliere formatieplekken in 
afwachting van herbezetting door een 'eigen medewerker'. Dit heeft gevolgen gehad voor de 
omvang van de inhuur.
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